
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete

J e g y z ő k ö n y v

Készült:  Vácrátót  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2015.  november  10-én,  kedden  18.00
órakor megtartott testületi ülésén.

17/2015. (XI.11.) számú rendelet: 2015. évi költségvetési előirányzat módosítása (2015.09 hó).
18/2015. (XI.11.) számú rendelet: SZMSZ módosítása.
19/2015. (XI.11.) számú rendelet: Szociális célú tűzifa rendelet megalkotása.

110/2015. (XI.10.) számú határozat: Helyi adók mértékének változatlanul hagyása.
111/2015. (XI.10.) számú határozat: Vácrátót Község Környezetvédelmi programjának ismertetése.
112/2015. (XI.10.) számú határozat: Közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívás 

     (óvoda kapacitásbővítés).
113/2015. (XI.10.) számú határozat: Polgármester felhatalmazása a gyalogos átkelőhelyek kialakítására

     benyújtott árajánlatok ügyében.
114/2015. (XI.10.) számú határozat: Polgármester felhatalmazása a háromoldalú megállapodás aláírására

     a  gyermekjóléti és családsegítő feladatok ellátására.
115/2015. (XI.10.) számú határozat: Pest Megye önálló régióvá válásának támogatása.
116/2015. (XI.10.) számú határozat: Polgármester felhatalmazása Nábelek Attila egyéni vállalkozóval

     kötendő bérleti szerződés aláírására.

Zárt ülés kertében hozott határozatok:
117/2015. (XI.10.) számú határozat: Váci Viziközmű Társulat bérleti díjának megállapítása.
118/2015. (XI.10.) számú határozat: Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázatra benyújtott

     pályázatok elbírálása és támogatás megállapítása.
119/2015. (XI.10.) számú határozat: Óvoda kapacitásbővítésre kapott pénzösszeg lekötése.
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Vácrátót  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2015.  november  10-én,  kedden  18.00
órakor megtartott testületi ülésén.

Az ülés helye: Vácrátót Község Önkormányzat, Tanácsterem
2163 Vácrátót, Petőfi tér 3.

Jelen vannak: Spiegelhalter László polgármester
Szlovák Ferenc alpolgármester
Horváth Mátyás képviselő
Lukács Balázs képviselő
Lukács Bálint képviselő
Makovinyi József képviselő

Matyó Anikó aljegyző

Igazoltan távol van: Wildmann Erika képviselő

Meghívott vendégek: Kasóné Horváth Tünde pénzügyi előadó
Turányik Jánosné pénzügyi bizottság külső tagja

Jegyzőkönyv-vezető:  Mikes Nóra igazgatási előadó

Spiegelhalter László polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy 6 fő képviselő jelen van
a Képviselő-testület  határozatképes.  Felkérte  Lukács  Bálint  képviselőt  a  jegyzőkönyv hitelesítésre,  majd
ismertette a napirendi pontokat. 

A  Képviselő-testület  a  jegyzőkönyv  hitelesítő  személyére  tett  javaslatot  5  igen  és  1  „nem  szavazott”
érintettség miatt szavazattal elfogadta.

A Képviselő-testület a napirendi pontokra tett javaslatot egyhangú 6 igen szavazattal elfogadta.

Napirend előtti tájékoztatás:
Előadó: Spiegelhalter László polgármester

Napirendi pontok:
1./ Helyi adók mértékének megállapítása.
2./ Vácrátót Község Környezetvédelmi programjának ismertetése.
3./ Közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívás (óvoda kapacitásbővítés).
4./ 2015. évi költségvetési előirányzat módosítása.
5./ Gyalogos átkelőhelyek kialakítására benyújtott árajánlatok ismertetése.
6./ Háromoldalú megállapodás megtárgyalása a gyermekjóléti és családsegítő feladatok ellátására.
7./ Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása.
8./ Szociális célú tűzifa rendelet megalkotása.
9./ Egyebek:
- Váci Víziközmű Társulat irodaváltása.
- Pest Megye önálló régióvá válásának kezdeményezése.

Zárt ülés keretében:
1./ Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázatra benyújtott pályázatok elbírálása.
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Napirend előtti tájékoztatás:

Spiegelhalter  László tájékoztatást  adott  arról,  hogy 7.744 eFt  van  az  Önkormányzat  számláján  és  nincs
kiegyenlítetlen  számlánk,  továbbá  beszámolt  az  elmúlt  testületi  ülés  óta  eltelt  időszakról  (tájékoztató  a
jegyzőkönyv mellékletét képezi). Felolvasta a 60 éven felüli lakosoktól kapott köszönő leveleket, az 5.000,-
Ft-os vásárlási  utalványok kapcsán.  Elmondta,  hogy a Botanikus kert  vezetőségével  tárgyaltak és arra a
megállapodásra jutottak, hogy vissza fogják majd fizetni a befizetett építményadó összegét, mely közel 3
millió Ft, de erre mindenképpen valami támogatást kell kérnie az Önkormányzatnak, továbbá ígéretet tettek
arra,  hogy addig  nem vezetik  be  a  települési  adót,  amíg  nem fizetik  vissza az  építményadóként  átutalt
összeget. Tájékoztatást adott arról, hogy elkezdődött a közösségi kemence feletti tető megépítése is. 

Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy mi alapján lett kiválasztva a vállalkozó, aki építi a tetőt?

Spiegelhalter László polgármester közölte, hogy Turányi József ingyen építi a tetőt, nem kér munkadíjat,
kizárólag az anyagot kellett megvásárolnia az Önkormányzatnak. 

A Képviselő-testület tagjai a tájékoztatást 6 igen szavazattal tudomásul vették.

1./ Napirendi pont:
Tárgya: Helyi adók mértékének megállapítása.

Meghívott vendég: Kasóné Horváth Tünde pénzügyi előadó 

Spiegelhalter László polgármester elmondta, hogy nem javasolják az adók emelését, mivel így is nagy a
teher a lakosságon.

Lukács Balázs képviselő megkérdezte,  hogy a kintlévőségek esetében nem lehet  hatásos a végrehajtóval
történő behajtás?

Kasóné Horváth Tünde pénzügyi előadó elmondta, hogy volt már arra példa, hogy a végrehajtó segítségét
kérték  a  behajtásnál,  de  ez  nem  vezetett  eredményre,  sőt  ezzel  kapcsolatos  kiadása  is  lett  az
Önkormányzatnak, mivel a végrehajtó díját meg kellett előlegezni, az adósságot pedig nem tudta behajtani. 

Szlovák  Ferenc alpolgármester  megkérdezte,  hogy  a  Botanikus  kert  fizet  valamilyen  adót  az
Önkormányzatnak?

Kasóné  Horváth  Tünde pénzügyi  előadó  elmondta,  hogy építményadót  fizettek  egy darabig,  de  azután
rájöttek, hogy mégsem kell ezt fizetniük, ezért is kérik vissza az eddig befizetett összeget. 

Szlovák Ferenc alpolgármester szerint a Botanikus kerten belül lévő lakosok ugyanúgy használnak mindent
Vácrátóton,  mint  a  falu  többi  lakója  és  ők  mégsem fizetnek  se  kommunális  adót,  se  semmilyen  más
adónemet. Utána kell néznünk annak hogy milyen adónem vonatkozhat rájuk.

Kasóné Horváth Tünde pénzügyi előadó közölte, hogy ez azért van, mert a Botanikus kerten belül laknak. Ha
bevezetésre kerülne a településszintű adó, akkor azt fizetniük kellene, de más adónem akkor sem vonatkozna
rájuk.  Korábban  már  felmerült  az  idegenforgalmi  adó  bevezetésének  kérdése,  de  ezt  csak  szállás  után
kérhető, így ez sem vonatkozik rájuk. 

Spiegelhalter László polgármester szerint a közös teherviselés lenne a legjobb megoldás ebben az ügyben. 

Horváth  Mátyás képviselő  szerint  esetleg  jó  megoldás  lehetne,  ha  a  jegybevétel  után  fizetne  bizonyos
összeget a Botanikus kert.

Spiegelhalter László polgármester megjegyezte, hogy a Botanikus kert falain belül történő munkálatok után a
cégeknek  ideiglenes  iparűzési  adót  kellene  fizetniük,  ami  bevételt  jelenthet  az  Önkormányzatnak.  Meg
lehetne próbálni közös pályázatokat is benyújtani, hátha közösen jobbak lennének az esélyeink.
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Mivel a testület részéről további észrevétel nem volt, Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6
igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 110/2015. (XI. 10.) számú határozata:
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 2016. évre vonatkozóan a helyi adók
(magánszemélyek kommunális adója, telekadó, építményadó, iparűzési adó) tekintetében mértékemelést nem
hajt végre. 

Határidő: azonnal  Felelős: polgármester

2./ Napirendi pont:
Tárgya: Vácrátót Község Környezetvédelmi programjának ismertetése.

Spiegelhalter László polgármester elmondta, hogy az elkészült anyag kiküldésre került, megkérdezte, hogy
van-e valakinek kérdése, javaslata. A környezetvédelmi programot a legtöbb pályázathoz csatolni kell, ezért
is kellett elkészíttetni.

Mivel a testület részéről további észrevétel nem volt Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6
igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 111/2015. (XI. 10.) számú határozata:
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete Vácrátót Község Környezetvédelmi Programját (2015-
2020 év) a mellékleten foglaltak szerint megismerte és elfogadta. 

Határidő: azonnal  Felelős: polgármester

3./ Napirendi pont:
Tárgya: Közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívás (óvoda kapacitásbővítés).

Spiegelhalter László polgármester javasolta, hogy vácrátóti cégeket hívjanak meg a közbeszerzési eljárásra.
Javasolta a Rátóti Ház Bt.-től, Sztranyan Jánostól és a Keliker Szolgáltató Bt-től ajánlatot kérni. A testület
döntése után mennének ki az ajánlatkérő dokumentációk, amiket a vállalkozóknak kell  majd kitölteni és
benyújtani. A végső döntést a testületnek kell majd meghoznia. 

Lukács Bálint képviselő megkérdezte, hogy meghívásos-e a közbeszerzési eljárás?

Matyó Anikó aljegyző elmondta, hogy hirdetmény nélküli tárgyalásos az eljárás, továbbá megjegyezte, hogy
az, hogy felkérnek egy céget, az még nem jelenti azt, hogy biztosan be is adják a pályázatukat. 

Lukács Bálint képviselő javasolta a napi kötbér összegét 0,15 %-ról, 0,5 %-ra megemelni.

Szlovák Ferenc  alpolgármester  megkérdezte,  hogy mi  történik abban az esetben,  ha nem fejeződik be a
beruházás a megadott határidőre, azaz 2016. szeptember 30. napjára?

Makovinyi József képviselő szerint abban az esetben vissza kell fizetni a támogatás összegét. 

Matyó Anikó aljegyző elmondta, hogy kötbérfizetési kötelezettsége van a Kivitelezőnek, majd ismertette a
közbeszerzési eljárás menetét. Véleménye szerint majd kb. 2016. februárjában tud dönteni ebben a témában a
testület. A munkálatok 2016. április hónapban megkezdhetők.

Spiegelhalter  László polgármester  hozzátette,  hogy  az  óvodát  a  munkálatok  nem  fogják  érinteni,  így
zavartalan lesz az óvodai nevelés az építkezés alatt is.
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Mivel a testület részéről további észrevétel nem volt Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6
igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 112/2015. (XI. 10.) számú határozata:
Vácrátót  Község Önkormányzat  Képviselő-testülete az óvodai  kapacitás bővítés beruházására vonatkozó,
hirdetmény  nélkül  induló  tárgyalásos  közbeszerzési  eljárás  ajánlattételi  felhívását  megismerte  és  azt  a
mellékletben foglaltak szerin, az elhangzott módosítással (késedelmi kötbér mértéke 0,5 %) elfogadja. 
Vácrátót  Község Önkormányzat  Képviselő-testülete a közbeszerzési  eljárásban való részvételre az alábbi
három kivitelezőt kéri fel:
1./ Rátóti Ház Bt. 2163 Vácrátót, Rákóczi u. 48.
2./ Keliker Kereskedelmi és Szolgáltató Bt. 2163 Vácrátót, Szabadság u. 17.
3./ Sztranyan János 2163 Vácrátót, Bajcsy Zs. u. 14.

Határidő: 2015. november 30. Felelős: polgármester

4./ Napirendi pont:
Tárgya: 2015. évi költségvetési előirányzat módosítása.

Spiegelhalter  László polgármester  elmondta,  hogy  az  írásos  előterjesztés  kiosztásra  került.  Kérte  a
képviselőket, hogy mondják el észrevételeiket. 

Mivel a testület részéről észrevétel nem volt a polgármester szavazásra bocsátotta a rendeletet.

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 17/2015. (XI. 11.) számú rendelete:
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. évi költségvetésről szóló rendelet módosítását
megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. A bevételi és kiadási főösszeget 214.545 e Ft-
ról 215.868 e Ft-ra módosítja.

Határidő: azonnal Felelős: jegyző

5./ Napirendi pont:
Tárgya: Gyalogos átkelőhelyek kialakítására benyújtott árajánlatok ismertetése.

Spiegelhalter László polgármester tájékoztatásként elmondta,  hogy 3 db árajánlat  érkezett  be, de kérte a
testület felhatalmazását arra, hogy tovább alkudhasson az összegekből. Ezen kívül megpróbál még a Magyar
Közúttal is egyeztetni,  hátha a beruházás bizonyos összegét hajlandóak lennének átvállalni.  A következő
testületi ülésre megpróbál némi engedményt kérni a benyújtott ajánlatokból.

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 113/2015. (XI. 10.) számú határozata:
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2104. Vác-Gödöllő országos közút vácrátóti szakaszán
kialakítani  tervezet  2  db  gyalogos  átkelőhely  tervezési  munkáira  beérkezett  árajánlatokat  megismerte,
azonban azokat nem fogadja el. Felhatalmazza a polgármestert, hogy az ajánlati ár csökkentése tekintetében
személyes tárgyalásokat folytasson le a cégekkel.

Határidő: azonnal  Felelős: polgármester
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6./ Napirendi pont:
Tárgya: Háromoldalú megállapodás megtárgyalása a gyermekjóléti és családsegítő feladat ellátására.

Spiegelhalter  László polgármester  tájékoztatásként  elmondta,  hogy jogszabályváltozás  miatt  van szükség
erre a megállapodásra. Vácrátót maradhat az régi szolgáltatónál (Esély Szociális Alapellátási Központ), ha
háromoldalú  megállapodást  kötnek.  Sződliget,  mint  gesztor  település,  hajlandó a  háromoldalú  szerződés
megkötésére. Amennyiben az állami támogatás kevés akkor azt az Önkormányzat természetesen ki fogja
egészíteni. 

Mivel  a testület részéről észrevétel nem volt,  Vácrátót  Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen
szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 114/2015. (XI. 10.) számú határozata:
Vácrátót  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  család-  és  gyermekjóléti  feladatok  ellátására
vonatkozó,  háromoldalú  feladat-ellátási  szerződést  megismerte  és  azt  a  mellékletben  foglaltak  szerint
elfogadja. 

Határidő: 2015. november 30. Felelős:  polgármester

7./ Napirendi pont:
Tárgya: Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása.

Spiegelhalter László polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy csak Horváth Mátyás képviselőnek volt
módosító javaslata, melyeket be is illesztettek az SZMSZ-be. 

Matyó Anikó aljegyző részletesen ismertette a módosításokat, melyeket végrehajtott a tervezetben. 

Horváth Mátyás képviselő javasolta, hogy legyen tartózkodási lehetőség a szavazások alkalmával.

Spiegelhalter László polgármester szerint ne legyen tartózkodás, el kell tudni dönteni a képviselőknek, hogy
igennel, vagy nemmel szavaznak egy-egy témában.

Mivel a testület részéről észrevétel nem volt a szavazásra bocsátotta a rendeletet.
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 18/2015. (XI. 11.) számú rendelete:
Vácrátót  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  Önkormányzat  Szervezeti  és  Működési
Szabályzatának módosításait megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadta.

Határidő: azonnal Felelős:   jegyző

8./ Napirendi pont:
Tárgya: Szociális célú tűzifa rendelet megalkotása.

Spiegelhalter  László polgármester  elmondta,  hogy pályázaton  31  m3  tűzifát  nyert  az  Önkormányzat.  A
szociális tűzifa rendeletet meg kell alkotnia a testületnek, hogy a kérelmek elbírálásra kerülhessenek.

Matyó Anikó aljegyző hozzátette, hogy a rendeletben az előző évhez képest néhány módosítás építettek be,
mely szerint emeltek az 1 főre eső jövedelmek mértékén, hogy nagyobb létszámban igényelhessék a szociális
célú tűzifát. A rendelet szerint 1 m3 fa kerülhet kiosztásra a kérelmet benyújtók számára. 

Spiegelhalter László polgármester elmondta, hogy ha nem lesz elegendő az elnyert fa mennyisége, akkor az
Önkormányzat  a  saját  kitermelt  fájából  fogja  pótolni  a  hiányzó  mennyiséget  (a  jövedelem viszonyokat
azonban minden esetben vizsgálni kell). Ezen kívül minden évben felajánl Bede Tibor 5 m3 fát, amit ő szállít
ki az Önkormányzat által megadott rászorulóknak. 
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Szlovák Ferenc alpolgármester megkérdezte, hogy hogyan lesz publikálva a lehetőség?

Spiegelhalter László polgármester megjegyezte, hogy a szórólapozás nem lenne jó ötlet, de a lakásfenntartási
támogatásban részesülők mindenképpen ki lesznek értesítve, ugyanis a pályázat során őket kellett  alapul
venni és ő utánuk kapták a fa mennyiséget. 

Mivel a testület részéről észrevétel nem volt a szavazásra bocsátotta a rendeletet.
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 19/2015. (XI. 11.) számú rendelete:
Vácrátót  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  szociális  célú  tűzifa  támogatás  szabályairól  szóló
rendeletet megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadta.

Határidő: 2015. november 15. Felelős:     jegyző

9./ Napirendi pont:
Tárgya: Egyebek:

a./ Váci Víziközmű Társulat irodaváltása.

Spiegelhalter László polgármester tájékoztatásként elmondta,  hogy a Váci  Víziközmű Iroda átköltözött  a
sarki irodába, mivel kicsi volt számukra a régi iroda. Az új irodában már nincs vezetékes telefon, ezért nem
módosulna a bérleti díj összege. 

Lukács Balázs képviselő megkérdezte, hogy meddig marad még az iroda?

Spiegelhalter László polgármester szerint jövő év elejéig biztosan működnek még, de a konkrét időpontot
még nem tudják megmondani. 
Kérte, hogy a napirendi pont többi részét zárt ülés keretében tárgyalja meg a testület.

A Képviselő-testület a zárt ülésen történő megbeszéléshez 6 igen szavazattal hozzájárult.

b./ Pest Megye önálló régióvá válásának kezdeményezése.

Spiegelhalter László polgármester elmondta, hogy az írásos előterjesztés kiküldésre került.  Megkérdezte,
hogy van-e valakinek javaslata az előterjesztéssel kapcsolatban.

Mivel  a testület  részéről  észrevétel  nem volt  Vácrátót  Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  6 igen
szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 115/2015. (XI. 10.) számú határozata:
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete
1. Pest Megye társadalmi-gazdasági fejlődése érdekében támogatja Pest Megye önálló NUTS 2-es régióvá
válását;
2. felkéri a polgármestert, hogy a határozatot továbbítsa Pest Megye Önkormányzatának részére.

Határidő: 2015. november 11. Felelős:    polgármester

c./ Nábelek Attila és Nábelekné Dobrovócki Adrienn Vácrátót, Kinizsi u. 35. üzlethelyiség bérlésével
kapcsolatos kérelme.

Spiegelhalter  László polgármester  ismertette  a  kérelmet,  mely szerint  kérelmező szeretné  bérbe  venni  a
megüresedett Váci Víziközmű Társulati irodát 2015. december 1. napjától. Bérleti díjként fizetne 20-25 e
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Ft/hó + rezsi díjat. Van egy másik kérelem is, mely a sarki iroda bérletére vonatkozik, és melyet Teknős
Tamás szeretne kibérelni, ha megszűnik a Váci Víziközmű Társulat, de ez utóbbiról most nem kell beszélni,
mivel még nem aktuális a kérés.

Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy a megüresedett irodáért eddig mennyi bérleti díjat fizetett a
Váci Víziközmű Társulat?

Matyó Anikó aljegyző közölte, hogy ha jól emlékszik a bérleti 40.000,-Ft volt, mely tartalmazta a rezsit és a
telefonszámla díját is. 

Makovinyi József képviselő megjegyezte, hogy nagyon le van lakva az iroda, sok felújítani való van benne.
Mivel Nábelek Attila és Nábelekné Dobrovócki Adrienn helyi lakosok, így javasolta, hogy támogassák őket
az üzletnyitásban. 

Mivel  a testület  részéről  észrevétel  nem volt  Vácrátót  Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  6 igen
szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 116/2015. (XI. 10.) számú határozata:
Vácrátót  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  kiürült  Váci  Viziközmű Társulati  iroda  helyiségét
fodrászat,  szépségszalon kialakítása  céljára  bérbe adja  Nábelek Attila  egyéni  vállalkozó (2163 Vácrátót,
Kinizsi u. 35.) részére, határozott időre (2015. december 01. - 2016. december 31.) 25.000,-Ft/hó + rezsi
bérleti díjért.

Határidő:  Felelős: polgármester

Horváth Mátyás képviselő kérte, hogy a temető előtti villanyoszlop áthelyezésével kapcsolatban tegyék meg
a szükséges lépéseket. Megkérdezte, hogy milyen stádiumban van a településrendezési terv módosítása?

Spiegelhalter  László polgármester  elmondta,  hogy a  rendezési  tervvel  kapcsolatban  nem igazán  jönnek
vissza  a  szakhatósági  észrevételek,  de  nincs  még  elkésve  az  Önkormányzat,  ugyanis  módosítottak  a
határidőn. Tudomásuk szerint 2015. december 01. után lehetőség lesz a Bertinkei ingatlanokat belterületbe
vonni úgy, hogy ez ne kerüljön plusz költségbe az ingatlan tulajdonosoknak. 

Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy mikor kerülnek fel a honlapra a polgármesteri beszámolók az
előző ülés óta eltelt időszakról?

Spiegelhalter László polgármester közölte, hogy az Önkormányzat menüpont alatt nyitnak egy polgármesteri
előterjesztések pontot ahova feltöltik majd ezeket a tájékoztatókat.

Makovinyi  József képviselő megemlítette,  hogy 4 db téli gumit kellene vásárolni a hivatali  Seat Inca-ra,
ugyanos  nagyon  rossz  állapotban  vannak  a  régi  gumik.  Lukács  Pál  vácrátóti  lakos  felajánlotta,  hogy
megvásárolja a 4 db téli gumit, így az nem kerül majd az Önkormányzatnak semmibe. 

A Képviselő-testület a felajánlást ezúton is megköszönte Lukács Pál Vácrátót, Csokonai u. 4. szám alatti
lakosnak. 

Spiegelhalter  László polgármester  tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés  és  hozzászólás  nem  érkezett,
megköszönte a képviselők megjelenését és a nyílt ülést 19.52 órakor bezárta. Zárt ülést rendelt el.

Kme.

Spiegelhalter László  dr. Törőcsik Edit
  polgármester                  jegyző

Lukács Bálint
jegyzőkönyv-hitelesítő
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